

FREE-THROW-A-THON FUNDRAISER

Dear Parents and Athletes,

St. Johns will be hosting its first ever 'Free-Throw-a-Thon' from Monday, February 5 to Friday, February 9. During that week, players and teams will be scheduled during lunchtime to take 100 free throws (per player). Players will record their made free-throws.

THE PROCESS:

To make this event a success, we are asking every student to get at minimum of four (4) different sponsors. A sponsor can donate based on made free throws (ex.: \$1.00 per successful free throw; if a student makes 40 free throws, the sponsor will have to give \$40). Alternatively, a sponsor can donate for a fixed number of free throws made (ex.: a sponsor can donate \$20 if the player makes 30 free throws). See page 2 for the pledge sheet.

FUNDS RAISED:

Funds raised will go towards your child's spring sport fees (Track & Field or Flag-Football) and Athletics.

We ask that all funds are returned by Thursday February 15.

Thank you for your support!

Mr. Agozzino

Athletics Director St. Johns School



Chers parents et athlètes,

St-Johns accueillera son tout premier « Free-Throw-a-Thon » du lundi 5 février au vendredi 9 février. Au cours de cette semaine, les joueurs et les équipes suivront un horaire établi à l'heure du dîner pour effectuer 100 lancers francs (par joueur). Les joueurs enregistreront leurs lancers francs réussis.

LE PROCESSUS :

Pour faire de cet événement un succès, nous demandons à chaque étudiant d'obtenir un minimum de quatre (4) commanditaires différents. Un commanditaire peut faire un don en fonction des lancers francs réussis (ex. : 1,00 \$ par lancer franc réussi; si un élève réussit 40 lancers francs, le commanditaire devra donner 40 \$). Alternativement, un commanditaire peut faire un don pour un nombre fixe de lancers francs effectués (ex. : un commanditaire peut faire un don de 20 \$ si le joueur fait 30 lancers francs). Voir la feuille de don à la page 2.

FONDS LEVÉS :

Les fonds amassés serviront à payer les frais de sport printanier de votre enfant (athlétisme ou flag-football) et l'athlétisme.

Nous demandons que tous les fonds soient retournés avant le jeudi 15 février.

Merci pour votre soutien !

M. Agozzino

Directeur des sports de l'école St-Johns



FREE-THROW-A-THON FUNDRAISER



	<u>NAME OF SPONSOR</u>	<u>DONATION PER SHOT MADE</u>	<u>TOTAL</u>
1			
2			
3			
4			
5			
6			

NUMBER OF FREE-THROWS MADE: _____

DONATION TOTAL: _____

PARENT SIGNATURE: _____